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ZAPISNIK 
SA 40. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
40. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 14. kolovoza 2013. s početkom u 19:00 sati u 

prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Gordana Šopić, predsjednica VMO 

 Ljiljana Mikin, zamjenica predsjednice VMO 

 Igor Sušić, član VMO 

 Siniša Maroević, član VMO  

 Zoran Kolanović, član VMO 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 

 Marina Stamenković, tajnica MO  
 

Usvajanje zapisnika sa   39. sjednice VMO Brajda-Dolac: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 

DNEVNI RED 
                

 
 

1. Podnesci građana   
2. Dopis  MUP-a Policijska uprava PG  Sektor Policije  

Predmet:- Oštećivanje vozila na Parkiralištu "Putnička obala" odgovor, dostavlja se  
3. Tekuća komunalna problematika  
4. Razno Podnesci građana  

        
 
 
 
 
Dnevni red je  prihvaćen  jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 



 AD 1     
 
Predsjednica VMO Brajda-Dolac Gordana Šopić pročitala je e-mail gđe. Tanje Dajčić u kojem  
navodi da je veliki nedostatak da na takvom ogromnom prostoru kao što je Brajda nema niti jedan 
dječji park koji bi ponudio više sadržaja, nego samo mini park ispred samog mjesnog odbora te je 
mišljenja da kvart kao što je Brajda zaslužuje jedan park sa svim elementima koji su potrebni za 
mlađu i stariju djecu, pa čak i za djecu sa posebnim potrebama.  
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac suglasno je sa dopisom gđe. Tanje Dajčić te je 
jednoglasno donijelo odluku da se dopis uputi nadležnoj instituciji na razmatranje.  
  
AD 2   
 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis - očitovanje MUP-a Policijske uprave PG Sektor 
Policije u svezi Predmeta: Oštećivanje vozila na Parkiralištu "Putnička Obala". 
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac nije imalo primjedbi na navedeni dopis. 
 

AD 3  
 
Predsjednica VMO Brajda-Dolac  Gordana Šopić obavijestila je Vijeće MO Brajda-Dolac da curi 
voda iz špini u parku Eugena Čulinovića u ul. Pomerio 26, te je predložila da se dopis uputi 
nadležnoj instituciji kako bi se nastali problem u što kraćem roku sanirao.   
 

 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest Predsjednice VMO Brajda-
Dolac Gordane Šopić te je suglasno da se dopis pošalje nadležnoj instituciji. 
 
 
AD 4 
 
Vijeće MO Brajda-Dolac raspravljalo je o predstojećim  Danima MO Brajda-Dolac te je dogovoreno 
da će Vijeće MO Brajda-Dolac  na slijedećoj sjednici koja će se održati u mjesecu rujnu donijeti 
točan datum odvijanja  programa Dana MO Brajda-Dolac.  
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 21 h. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
Zapisničar – Predsjednica VMO Brajda-Dolac                         Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
          Gordana Šopić                                                                            Gordana Šopić 
 

 
 

 
 


